

Student Working Group | Groupe de travail des étudiants

Kristina Miller

Kristina Miller is currently a PhD candidate in Health and Rehabilitation Sciences at Western University under the supervision of Drs. Lorelei Lingard and Mark Goldszmidt. Her thesis focuses on patient and caregiver learning from care transitions and how that learning can be used to improve patient and system outcomes. Kristina also holds a MSc in Health and Aging from Western University where her dissertation explored why older adults withdraw from diabetes self-management education offered through the Diabetes Education Centre. This the third year that Kristina has been a member of the CAHSPR Student working group.

Kristina Miller est actuellement candidate au doctorat en sciences de la santé et de la réadaptation à l'Université Western sous la supervision de Dr Lorelei Lingard et de Dr Mark Goldszmidt. Sa thèse porte sur l'apprentissage des transitions de soins des patients et des aidants naturels et la façon dont l'apprentissage peut être utilisé pour améliorer les résultats du système et du patient. Mme Miller est également titulaire d'une maîtrise en santé et en vieillissement de l'Université Western où sa dissertation examinait pourquoi les adultes plus âgés abandonnent les services éducatifs de gestion autonome du diabète offerts par le Centre d'éducation sur le diabète. Mme Miller en est à sa troisième année en tant que membre du groupe de travail des étudiants de l'ACRSPS.